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Protokół Nr XIII/2007 
z sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie 

z dnia 29 listopada 2007 roku 
 
 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej  Adam Mysiara.  
Stwierdził iż obecnych jest 13 radnych co stanowi odpowiednie quorum do 
podejmowania prawomocnych uchwał. 
Na sekretarza obrad zaproponował radnego Wiktora Tabor.(wyraził zgodę). 
Głosowanie 
12 głosów – za 
1 głos – wstrzymujący się 
Zapytał czy są wnioski do proponowanego porządku obrad? Wniosków nie zgłoszono. 
Odczytał proponowany porządek obrad (załącznik do protokołu). 
Ad. 2 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
Głosowanie 
13 głosów – za 
Ad. 3 
Pan Burmistrz odczytał informację o pracy za okres od ostatniej sesji. 
Poinformował że PZU zwróciło środki za szkody spowodowane pożarem w budynku 
przy ul. Klonowej za część gminy. W drugiej części mieszka p.Sadłocha, zaraz po 
pożarze wspólnie z MGOPS podjęliśmy decyzję o rozpoczęciu prac. Skierowaliśmy 
sprawę do Sądu aby na okres zimy umieścić p. Sadłochę w DPS ale on nie wyraził 
zgody. Z naszej strony zrobiliśmy wszystko co było możliwe. 
Ad. 4 
Radny J. Strzelec 
- poruszył sprawę przystanku dla Mstyczowa, jest coraz zimniej i dzieci nie mają się 
gdzie schować przed deszczem i śniegiem. 
Radny Z.Konieczny 
- mieszkańcy zwracają się z prośbą aby wystąpić do LHS o złagodzenie podjazdu na 
międzytorzu w Klimontowie, kierowcy mają problemy. 
Radny Z.Sobota 
- przypomniał o przystanku na drodze do Jędrzejowa, wymienić na nowy. 
Radny M.Gliwiński 
- zwrócił się o posypywanie i odśnieżanie chodnika do szkoły . 
Radny J. Sroka 
- na drodze powiatowej k/OSP Swaryszów zapadł się przepust i stwarza zagrożenie dla 
ruchu drogowego. 
Wiceprzewodniczący Z.Adamski 
- poprosił aby odśnieżanie chodnika na moście w Rynku było po obu stronach bo 
ludzie korzystają z obu chodników. 
Radny S.Łazarski 
- to samo jest przy ul. Leśnej od Biedronki, prośba o posypywanie na całej długości bo 
jest ślisko. 
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Ad. 5 
Pan Burmistrz 
Uchwała w sprawie przystąpienia do spółki wodno-kanalizacyjnej. 
Stoimy dziś przed podjęciem bardzo ważnej decyzji dla naszej gminy i przyszłych 
pokoleń. Odbyło się spotkanie z mieszkańcami, dyskutowaliśmy na posiedzeniach. 
Projekt nad którym pracujemy od kilku lat obejmuje kompleksowo kanalizację miasta, 
wartość jego to ok. 30mln, przewidywane dofinansowanie 18.600.000zł – 75%. 
Jesteśmy na liście pozakonkursowej, jeśli wniosek zostanie przygotowany precyzyjnie 
i zgodnie z przepisami prawa mamy szansę pozyskać te środki. Kto będzie 
przygotowany otrzyma pieniądze. Nie ma możliwości pozyskania takich pieniędzy z 
innego źródła. Po 2013 roku nikt nie będzie się pytał czy chcemy robić tylko będziemy 
płacić wysokie kary. Po wszystkich dyskusjach na Komisjach zwróciliśmy się do 
WFOŚiGW przedstawiając nasze stanowisko że przekazujemy tylko kanalizację. 
Odczytał odpowiedź , nawet jeśli nie przekażemy wodociągów to cena wody musi 
zawierać amortyzację oraz wszystkie koszty zgodnie z zasadą zanieczyszczający płaci. 
Stawki wyliczone przez GRONTMIJ dla spółki są w 2008 woda 5,21zł a ścieki 3,85zł. 
W następnych latach jest założona dopłata gminy do ceny wody i ścieków. Jędrzejów 
z uwagi na wyższe zużycie ma mniejsze dopłaty. Wcześniej od 2002 roku warunki 
były inne, mogliśmy realizować indywidualne projekty, na przełomie 2004/05 zasady 
się zmieniły, później znów były zmiany. Teraz musi być 1 beneficjent. Kanalizacja 
będzie chronić główny zbiornik wód podziemnych. Jędrzejów podjął już uchwałę i 
czeka na naszą decyzję. 
Wiceprzewodniczący J.Gładki 
- spieraliśmy się o wiele rzeczy, były robione różne wyliczenia i wypracowaliśmy 
pewien wariant. Nie ma wyjścia do spółki wejść musimy, byłoby grzechem gdybyśmy 
tych pieniędzy nie wzięli. Żeby już więcej nie dyskutować proponuję    rozwiązanie 
,które chroni okręgi wiejskie, mając świadomość że cena wody musi być wyliczona 
zgodnie z wytycznymi unijnymi – 4,25/m3 , jest to konsekwencja. 
Wchodzimy do spółki ale przekazujemy tylko majątek związany z kanalizacją. Myślę 
że Jędrzejów nas zrozumie, nie przekazanie wodociągów nie zachwieje budżetu 
spółki. Akt założycielski musi zawierać zobowiązanie nas do dopłat gdyby spółka 
ponosiła straty z uwagi że nie przekazujemy całego majątku. Nie podzielam poglądu 
który przedstawiam, ale większość miała wątpliwości. 
Radny J.Strzelec 
- § 7 pkt.5 projektu umowy mówi że udziały Jędrzejowa są uprzywilejowane, 
- § 7pkt. 6  mówi o obowiązku wniesienia dopłat przez wspólników. 
Pan Burmistrz 
- Jędrzejów musi decydować bo wnosi największy majątek a pozostałe gminy mniej 
więc nie mogą decydować. 
Wiceprzewodniczący J.Gładki 
- dopłata jest tylko gdy jest strata, zapis nas chroni bo dopłata jest do 20% kapitału a z 
resztą musi sobie radzić spółka. 
Pan Burmistrz 
- proszę o zrozumienie, nadrzędną rzeczą jest właściwe funkcjonowanie spółki, różne 
rzeczy mogą wyniknąć, mogą być różne potrzeby a my musimy wspomagać. 
Radny J.Strzelec 
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- jest zapis wynagrodzenie Prezesa plus koszty dojazdu. 
Pani Sekretarz 
- Burmistrzowie przygotowują projekt umowy, są przymiarki że prezesem będzie 
osoba z Jędrzejowa pracująca w Zakładzie Komunalnym, będzie to pewnego rodzaju 
umowa o pracę. 
Pan W.Jarzyński 
- popieram wniosek Wiceprzewodniczącego Gładkiego aby wejść do spółki tylko z 
kanalizacją, pozwolenie na zrzut ścieków jest tylko do 2012 roku, później 
oczyszczalnia nie spełni warunków unijnych i nie dostaniemy pozwolenia. 
Radny S.Łazarski 
- świadomość wynikająca  z przedstawionych tabel jest taka że w 2009 roku będą 
znaczne obciążenia dla mieszkańców, ludzie w blokach są niezamożni, trzeba 
popracować nad tym jak pomóc tym o najniższych dochodach. Gdy powstawał SPEC 
też było wiele obaw a dziś współpraca jest idealna. 
Pan Burmistrz 
- najlepiej wiemy na ile staramy się pomóc ludziom najbardziej potrzebującym w 
formie dodatków mieszkaniowych, poprzez OPS, bardzo dużo zatrudniamy za 
pośrednictwem PUP. 
Z rozmów z GRONTMIJ i WFOŚi GW wynika, że propozycja odłączenia 
wodociągów nie burzy projektu ale musi być zachowana zasada „zanieczyszczający 
płaci”. Nie jest to idealne rozwiązanie, spółce trzeba zapewnić płynność finansową. 
Rozumiem propozycję Rady. 
Radny J.Wiencek 
- chciałem zapytać czy przyjmując uchwałę to woda dla ZUK będzie 4,25? 
Pan Burmistrz 
- taryfa dla ZUK obowiązuje przez rok. Nasza czteroletnia praca dała efekt, że 
jesteśmy na liście indykatywnej. Wodzisław jutro ma sesję. 
Pan W.Jarzyński 
- w taryfie muszą być zawarte wszystkie koszty, może być niższa gdy zwiększy się 
zużycie. 
Radny J.Psonak 
- cieszę się że taki wariant został wybrany bo cały obraz jest nieco inny niż przekazany 
w prasie. Największymi odbiorcami są mieszkańcy osiedli, proponowane wyjście 
trzeba jeszcze organizacyjnie dopracować. 
Pan N.Jawor 
- rozumiem, że musi powstać spółka tylko nikt się nie zajmuje ceną wody dla wsi, 
ludzie zaczną oszczędzać i cena będzie rosła. My nie mamy szans na kanalizację, 
musimy myśleć o oczyszczalniach biologicznych. 
Pan Przewodniczący 
- poddał pod głosowanie wniosek formalny o przystąpieniu do spółki z przekazaniem 
samej kanalizacji. 
Głosowanie 
14 głosów – za 
1 głos – wstrzymujący się 
Pani Sekretarz 
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- odczytała uchwałę w sprawie przystąpienia Gminy Sędziszów do Spółki p.n. 
Przedsiębiorstwo Wodno – Kanalizacyjne Spółka z o.o. z siedzibą w Jędrzejowie. 
Głosowanie 
14 głosów – za 
1 głos – wstrzymujący się                      uchwała Nr XIII/138/2007 
Ad. 6 
Pani B.Hudyka 
- przedstawiła uchwałę w sprawie określenia stawek  podatku od nieruchomości na 
2008 rok 
Głosowanie 
15 głosów – za                                uchwała Nr XIII/139/2007 
- uchwała w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego, 
propozycja obniżenia z 58,29 zł za 1dt na 40zł za 1dt. 
Świętokrzyska Izba Rolnicza nie wniosła uwag do przedstawionego projektu uchwały. 
Radny Z.Konieczny 
- jako Przewodniczący Komisji Rolnictwa uważam że cena podana przez GUS jest 
bardzo wysoka, teraz cena spadła, proponujemy jeszcze jako Komisja obniżyć do 
kwoty 38zł za 1dt. 
Pan Przewodniczący 
- poddał pod głosowanie wniosek Komisji Rolnictwa o obniżenie ceny żyta do 
38zł/1dt. 
Głosowanie 
15 głosów – za 
- odczytał uchwałę w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku 
rolnego 
Głosowanie 
15 głosów – za                              uchwała nr XIII/140/2007 
Pan J.Opałka 
- przedstawił uchwałę w sprawie określenia wysokości rocznych stawek podatku od 
środków transportowych i zwolnień w tym podatku 
Głosowanie 
15 głosów – za                             uchwała Nr XIII/141/2007 
Pani B.Hudyka 
- przedstawiła uchwałę w sprawie opłaty od posiadania psów na rok 2008 – 32zł. 
Głosowanie 
14 głosów – za 
1 głos – wstrzymujący się               uchwała Nr XIII/142/2007 
Pani Sekretarz 
- przedstawiła uchwałę w sprawie określenia wysokości opłaty targowej, zasad poboru 
i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 
Głosowanie 
14 głosów – za 
1 głos – wstrzymujący się               uchwała Nr XIII/143/2007 
Ad. 7 
Pani Sekretarz 
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-  przedstawiła uchwałę w sprawie ustalenia wysokości czynszu dzierżawnego (opłaty 
rezerwacyjnej) na placu targowym w Sędziszowie – 47zł brutto miesięcznie. 
Głosowanie 
15 głosów – za                             uchwała Nr XIII/144/2007 
Ad. 8 
Dyrektor ZUK 
- przedstawił uchwałę w sprawie zatwierdzenia taryf za dostarczanie wody, 
odprowadzanie ścieków z urządzeń sieci komunalnej w gminie Sędziszów. 
Radny J.Wiencek 
- zapytał czy Rada może dołożyć do ceny wody? 
Pan Burmistrz 
- musi być utrzymana zasada „zanieczyszczający płaci”, te wielkości mieszczą się w 
granicy 3% średniego wynagrodzenia w województwie. W spółce bez dopłaty byłoby 
za wodę 5,21. To jest to o co walczyliście , taryfa musi zawierać wszystkie koszty, nie 
możemy obniżać projektu dla wszystkich gmin. 
Pan Przewodniczący 
- poddał pod głosowanie w sprawie zatwierdzenia taryf 
Głosowanie 
10 głosów – za 
5 głosów – wstrzymujących się       uchwała Nr XIII/145/2007 
Ad. 9 
Dyrektor ZUK 
- przedstawił uchwałę w sprawie określenia górnych stawek opłat za składowanie 
odpadów komunalnych na składowisku odpadów komunalnych w Boruszowicach – 
159zł/1t niesegregowanych odpadów. 
Radny S.Łazarski 
- mówi się żeby obniżać podatki aby nie powiększała się szara strefa, każdy będzie 
wszystko robił żeby nie oddawać na wysypisko. Może należy wystąpić do 
decydentów, że pozyskiwanie środków na Fundusz Ochrony Środowiska nie powinien 
być poprzez podwyżki ale inne działania. 
Pan Burmistrz 
- jest opracowywany projekt wprowadzenia segregacji odpadów aby pomniejszyć 
koszty, chcemy wprowadzić worki na śmieci. 
Radny J.Strzelec 
 - proszę wyjaśnić sołtysom aby wiedzieli jak wytłumaczyć mieszkańcom aby mniej 
płacili za odbiór śmieci. 
Pan Przewodniczący 
- p. Cieślak może zawrzeć indywidualną umowę na odbiór odpadów np. raz na kwartał 
w przypadku gdy zakupimy pojemnik. 
Wiceprzewodniczący J.Gładki 
- ustawa wprowadziła opłatę środowiskową na 2 cele, główny to jest obniżenie 
składowania śmieci, które mają powyżej 6GJ energii. Ustawodawca założył z góry że 
segregacja odpadów jest opłacalna, na składowisko ma być oddane tylko to co się nie 
pali, dyrektywy unijne stawiają na paliwa odnawialne. 
Radny J.Strzelec 
- od czego jest firma p. Cieślaka, czy mamy wszystko dać gratis? 
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Wiceprzewodniczący J.Gładki 
- pierwsza segregacja ma być u odbiorcy, co nie zwalnia p. Cieślaka z dalszej 
segregacji odebranych śmieci i oddzielenia tego co jest palne. 
Pan Burmistrz 
- musimy zdawać sobie sprawę, że nie jesteśmy do tego przygotowani globalnie, bo 
potrzebne jest przystosowanie elektrowni. Teraz są takie technologie i takie filtry że 
wszystko wyłapią i nic nie idzie do środowiska. 
Wiceprzewodniczący Z.Adamski 
- to aż się prosi żeby tym tematem zajął się ZUK. 
Radny S.Łazarski 
- proponuję ten temat przygotować przez Komisję Ładu i Porządku. 
Pan Przewodniczący 
- poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie określenia górnych stawek opłat za 
składowanie odpadów 
Głosowanie  
12 głosów – za 
3 głosy – wstrzymujące się                  uchwała Nr XIII/146/2007 
Ad. 9 
Pani Sekretarz 
- przedstawiła uchwałę w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez 
właścicieli lub zarządców nieruchomości za usługi w zakresie odbierania odpadów 
komunalnych, opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości 
ciekłych. 
To nie znaczy że stawki mają być takie, tylko że nie wolno brać więcej. 
Radny J.Sroka 
- jeśli kontener KP-7 będzie podzielony na 3 komory do segregacji to będę płacił 
mniej? 
Pani Sekretarz 
- jest to sprawa do uzgodnienia z wywoźnikiem. 
Radny Z.Konieczny 
- Pan Cieślak zbiera od indywidualnych raz w miesiącu, a jeśli chcemy aby odbiór był 
raz na kwartał to trzeba sobie kupić pojemnik. 
Pani Sekretarz 
- ustawa o utrzymaniu czystości i porządku w gminach zobowiązuje właściciela 
nieruchomości do zaopatrzenia się w pojemnik, p. Cieślak dawał w dzierżawę i 
dlatego opróżniał co miesiąc aby odzyskać koszty. 
Pan Burmistrz 
- każdy ma mieć pojemnik, zawrzeć umowę i okazywać się rachunkami. Minimalna 
ilość śmieci przyjęta na osobę na wsi to 0,80m3 jeśli jest 5 osobowa rodzina to daje 
4m3 , w mieście 1,2m3 na osobę. Myśmy skontrolowali 2200 gospodarstw z zakresu 
zaopatrzenia w pojemniki, teraz robimy rekontrolę. My jesteśmy rozliczani z 
wykonywania zapisów ustawy. 
Pan Przewodniczący 
- poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie określenia górnych stawek opłat 
ponoszonych przez właścicieli lub zarządców nieruchomości za usługi w zakresie 
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odbierania odpadów komunalnych, opróżniania zbiorników bezodpływowych i 
transportu nieczystości ciekłych. 
Głosowanie 
13 głosów – za                              uchwała Nr XIII/147/2007 
Ad. 10 
Pani Sekretarz 
- przedstawiła uchwałę w sprawie zatwierdzenia taryfy dla zbiorowego zaopatrzenia w 
wodę z „Ujęcia wody pitnej PKP Sędziszów” na terenie miasta Sędziszów. 
Głosowanie 
15 głosów – za                              uchwała Nr XIII/148/2007 
Ad. 11 
Pani Skarbnik 
- przedstawiła uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2007: 

1. dotyczy otrzymanej darowizny przez szkołę w kwocie 250zł 
     głosowanie 
     13 głosów – za                  uchwała Nr XIII/149/2007 
2. w sprawie zwiększenia części oświatowej subwencji o kwotę 39.705zł 
     głosowanie 
     13 głosów – za 
     1 głos – wstrzymujący się            uchwała Nr XIII/150/2007 
3. w sprawie przeniesienia środków w dziale „Oświata i wychowanie” w związku 

z pismami dyrektorów szkół LO, Gimnazjum i SP Nr 1 
     głosowanie 
     14 głosów – za                     uchwała Nr XIII/151/2007 
4. w sprawie zwiększenia przychodów na FOŚ i GW w kwocie 30.000zł 
     głosowanie 
     14 głosów – za                    uchwała Nr XIII/152/2007 
5.  w sprawie podziału kwoty 39.222zł – wpływy z opłat za zezwolenia na sprzedaż 

           alkoholu 
           głosowanie 
           14 głosów – za                   uchwała Nr XIII/153/2007 

6.   w sprawie dotacji dla zakładu budżetowego w kwocie 90.828zł 
      głosowanie 
      14 głosów – za                   uchwała Nr XIII/154/2007 
7.   w sprawie przeniesienia środków w Gospodarce Komunalnej z zakupu energii  
      na wydatki inwestycyjne w kwocie 1.380zł. 
      Głosowanie 
      14 głosów – za                   uchwała Nr XIII/155/2007 
Ad. 12 
Pani L.Pakos 
- przedstawiła uchwałę w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2008 rok. 
Głosowanie 
13 głosów – za                        uchwałą Nr XIII/156/2007 
Ad. 13 
Pan Przewodniczący 
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- odczytał uchwałę w sprawie uchwalenia Planu odnowy wsi Gniewięcin. 
Głosowanie 
14 głosów – za                  uchwała Nr XIII/157/2007 
Ad. 14 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę w sprawie przekazania majątku dla zakładu budżetowego p.n. 
Zakład Usług Komunalnych w Sędziszowie – wodociąg w Pawłowicach. 
Głosowanie 
14 głosów – za                 uchwała Nr XIII/158/2008 
Ad. 15 
Pani Sekretarz 
- przedstawiła uchwałę w sprawie uchylenia uchwał własnych, dotyczy uchwał w 
sprawie przekształcenia ZUK w spółkę oraz ustalenia aktu założycielskiego spółki z 
ograniczoną odpowiedzialnością. Te uchwały na dziś nie przystają do naszej 
rzeczywistości w związku z zamiarem utworzenia spółki z udziałem 4 gmin, do której 
zostanie przekazany majątek będący w użytkowaniu ZUK. Aby mieć porządek i nie 
zostawały uchwały nie wykonane proponujemy uchylenie tych uchwał. Są 
przygotowywane zmiany ustawy o finansach publicznych, jeśli zajdzie potrzeba 
przekształcenia ZUK podejmiemy uchwały dostosowane do przepisów. 
Głosowanie 
14 głosów – za 
1 głos – wstrzymujący się             uchwała Nr XIII/159/2007 
Ad. 16 
Pan Burmistrz 
- udzielił odpowiedzi na interpelacje radnych: 
- Jan Strzelec i Zdzisław Sobota – jeśli chodzi o przystanki to rozmawiałam z 
Dyrektorem Błońskim mam obietnicę że zostaną wykonane, 
- Z.Konieczny – w sprawie podjazdu na międzytorzy zwrócimy się do LHS, 
- M. Gliwiński – posypywanie i odśnieżanie chodnika do szkoły będzie robił ZUK, 
- J. Sroka – sprawę zapadniętego przepustu sprawdzimy, 
- S. Łazarski – w sprawie odśnieżania przy ul. Leśnej zwrócimy się do właścicieli 
instytucji przy tej ulicy. 
Ad. 17 
Pan J.Wiencek 
- zwrócił się do Dyrektora ZUK aby gdy jest odwilż zebrać śnieg z uliczek 
osiedlowych, 
- 28 listopada było pismo o podłączenie do wodociągu ul.Ogrodowej, proszę 
odpowiedzieć zainteresowanym na piśmie. 
Pan K.Chmaruk 
- w projekcie nie ma tego zadania, będziemy sę zastanawiać na etapie uchwalania 
budżetu. 
Pan Przewodniczący 
- odczytał pismo gminy Słupia o wyrażenie zgodna przyjmowanie bezdomnych psów 
do schroniska w Boruszowicach. 
Dyrektor ZUK 
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- trzeba pozytywnie odpowiedzieć, ale pod warunkiem że nie będziemy wyłapywać. 
Mamy wyliczone koszty na pobyt przez 14 dni, przygotujemy kalkulację na kolejne 
jeśli zajdzie potrzeba że psy będą dłużej w schronisku. 
Pan Przewodniczący 
- zapytał kto jest za wyrażeniem zgody na przyjmowanie bezdomnych zwierząt z 
terenu gminy Słupia? 
Głosowanie 
14 głosów – za 
Radny W.Tabor 
- wybory się skończyły a nadal wszędzie wiszą plakaty, proszę zwrócić uwagę o ich 
sprzątnięcie, 
- tablica ogłoszeń przy Biedronce została zniszczona, proszę o zamontowanie nowej 
jest to najbardziej uczęszczane miejsce przez mieszkańców. 
Wiceprzewodniczący Z.Adamski 
- jeżeli jest odwilż to niech przejedzie pług i zepchnie błoto pośniegowe. 
Radny J.Strzelec 
- ludzie z Karczowic mówią że między nimi a Mstyczowem w ogóle nie jest 
odśnieżane, 
- my ustalamy podatki a czy władze zewnętrzne wiedzą jakie są zarobki są w gminie i 
jakie uwarunkowania w naszym środowisku. 
Radny S. Łazarski 
- skąd cena wody 4,25zł, chciałby się zapoznać z kalkulacją. 
Sołtys z Bugaja  
- podziękował za odcinek zrobionej drogi i poprosił o resztę w stronę Raszkowa. 
Radny Z.Sobota 
- ograniczyć prędkość na wyjeździe z Boruszowic, jest tam bardzo niebezpieczny 
zakręt, wyrównać dziury w drodze. 
Wiceprzewodniczący Z.Adamski 
- prośba o posypywanie zakola gdzie zawraca autobus bo jest ślisko. 
Ad. 18 
Pan Przewodniczący zamknął obrady XIII sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie. 
 
                                       Na tym protokół zakończono 
 
Protokołował                                  Sekretarz                               Przewodniczył 
 
 


